
Apel
Rady Miejskiej w Kleszczelach

z dnia 4 lipca 2011 r.

o jak najszybszą ratyfikację umowy o małym ruchu granicznym pomiędzy 
Rzeczypospolitą Polską a Republiką Białoruś

Rada  Miejska  w  Kleszczelach,  podzielając  oczekiwania  obywateli,  władz 

samorządowych,  organizacji  gospodarczych  i  społecznych,  apeluje  do  Władz  Republiki 

Białoruś  o  jak  najszybsze  zakończenie  procedury  ratyfikacji  umowy o  małym  ruchu 

granicznym pomiędzy Polską a Białorusią i wprowadzenie jej  w życie.

Polska ratyfikowała powyższą umowę 22 czerwca 2010 r. i od tego czasu oczekuje na 

ratyfikację umowy przez Władze Republiki Białoruś.

Rada  Miejska  w Kleszczelach  stoi  na  stanowisku,  iż  wprowadzenie  małego  ruchu 

granicznego  pomiędzy  Polską  a  Białorusią  przyczyni  się  do  rozwoju  ekonomicznego 

obszarów  leżących  po  obu  stronach  granicy,  w  sposób  znaczący  wpłynie  na  wymianę 

edukacyjną i kulturalną oraz uprości kontakty mieszkańców strefy przygranicznej  naszych 

krajów.

Przewodniczący Rady

mgr Katarzyna Androsiuk


